



FEDEX SHIP MORE, SAVE MORE PROGRAM
FedEx 「寄越多，省越多」計畫

荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司
帳號申請表格 **FedEx Corporate Account Registration Form**

請填寫貴公司基本資料，於表格下方蓋公司大小章或發票章或單位收發章*，掃描回覆至：twac@fedex.com 或傳真回覆至：Fax: 02-25814205。謝謝您!

Sign and Stamp your Company Chop on this Account Registration Form. **Submit this form*** by any one of the methods below by the following business day: **Email:** twac@fedex.com **Fax:** 02-25814205

* 若聯邦快遞在註冊後的第二個工作日仍未能收到您的帳號申請表格，則聯邦快遞將保有暫停或終止您透過參與「寄越多，省越多」計畫申請帳號的權利。帳號被終止後您將無法順利寄件，聯邦快遞將在驗證上述文件提交後恢復您的帳號。

* FedEx reserves the right to suspend your account registered via the FedEx "Ship More, Save More" Program if FedEx does not receive the completed Corporate Account Registration form and Business Registration Certificate from you by the following business day of registration. If your account is suspended, you will not be able to ship until FedEx verifies that the aforementioned documents are submitted, and reinstates your account

公司名稱 (需與公司統一發票抬頭一致) (Company Name)				* 為必填欄位 (*Must fill in)	
*中文 (Chinese)					
*英文 (English)					
*公司統編 (Company ID No.)		核准設立日期 (Set Up Date)			
*收件地址 (Shipping Address)					
□ □ □ - □ □					
*聯絡人全名 (Contact Person/ Full Name)			□ 先生 Mr □ 小姐 Ms		
*電子信箱 (Email Address)					
*電話及分機 (Telephone No. / Extension)			傳真號碼 (Fax No.)		
部門 (Department)		職稱 (Title)			
常寄貨件品名 (Commodity)		□ 出口 O/B □ 進口 I/B			
電子帳單資訊 (若與上述資訊不同) (E-Invoice Information)					
*電子帳單信箱 (E-Invoice Email Address)			網址 (Website)		
*聯絡人或帳務處理人 (Contact Person/ Full Name)			□ 先生 Mr □ 小姐 Ms		
部門 (Department)					
*電話及分機 (Telephone No. / Extension)			傳真號碼 (Fax No.)		
請繼續閱讀下頁之條款與細則，並於表格最下方蓋公司大小章或發票章					

*申請人同意下述聲明:

(The shipper agrees to the conditions below)

一. 同意遵守荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司的運送契約 (提單背面之運送條款)。

Agree to abide by the FedEx Express shipping terms & conditions (printed at the reverse side of the Air Waybill)

二. 您的 FedEx 寄件帳號交易條款如下：在 FedEx 帳單系統生成發票後，所有交易將立即從 FedEx 帳號註冊的信用卡中扣除。交易將包括但不限於運費、燃油附加費、關稅和其他附加費。未能遵守交易條款者，聯邦快遞可全權決定是否拒絕或取消適用價格。聯邦快遞有全權決定是否終止您的申請而無需給出任何理由，並得以保存您所提交之表格以作為聯邦快遞之財產。若未能在付款到期日前結清未付款項，聯邦快遞將保留暫停您寄件帳號之權利且您的交易將僅以現金進行，恕不另行通知。

Payment Terms granted for your FedEx Shipping Account are as follows: All transactions will be charged immediately to the credit card linked to FedEx account upon the generation of an invoice in the FedEx billing system. The transactions will include but not limited to freight charge, fuel surcharge, duty and tax and other surcharges. Failure to comply with payment terms may result in denial or removal of applicable pricing, in FedEx sole discretion. FedEx Express has the absolute discretion to decline your application without giving any reason and retain documents submitted as property of FedEx Express. We further reserve the rights to suspend your shipping account without any notice if the outstanding amount is not settled by the payment due date, and your shipments will be on cash terms only.

三. 申請人給荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司不同的付款指示，指定付款人不履行付款時，申請人仍須負責與託運貨物有關之所有費用，包括運費、可能的附加費用、關稅及稅捐 (其中包括荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司以同額預付之費用、政府罰金、稅金、律師費及法律費用)。此外申請人亦應負責荷蘭商聯邦快遞(股)公司，因將託運貨物送還申請人或因尚未決定如何處理而將託運貨物存倉所造成一切費用。

If the billed party indicated on the Air Waybill refuse to pay for the charges for the shipment, the shipper shall be liable to pay for the freight charges, surcharges and duty tax for the shipment (the shipper is also liable for other charges paid by FedEx to recover the debt including, but not limited to, government fines, additional taxes, legal charges and fees). The shipper is also liable for all charges, incurred while awaiting further instructions for consignments that cannot be delivered, such as storage and all related charges.

*申請人蓋章 (公司大小章或發票章) (Company Chop)

以下欄位由 FedEx 內部填寫 (Fill in by FedEx)

Acct No.				
Status	<input type="checkbox"/> New A/C	<input type="checkbox"/> Extended New A/C		
By CS (Name/ Ext.)		EMP No.		Date

請提交此表格(共 2 頁)

Please submit this form (2 pages)